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Φεύγει ανεπαίσθητα
Γέροντας Εφραίμ, Καθηγούμενος Ιεράς Μεγίστης Μονής Βατοπαιδίου

Ο 

άνθρωπος χρειάζεται να σκέφτεται συνεχώς ότι η ζωή αυτή, η φθαρτή ζωή, που 
έχομε όλοι μας και έχομε διάφορα προγράμματα, διάφορες μέριμνες, διάφορα 
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όνειρα, όλα αυτά έρχεται η ώρα που παρέρχονται και φεύγουν. Είμεθα μάρτυρες 
όλοι μας το πόσον η ζωή, η ζωή μας, φεύγει τόσον ανεπαίσθητα. Και ο καθένας θ’ 
αναρωτηθεί για τα χρόνια της ζωής του, θα δει ο ίδιος με την πείρα που έχει και 
ψηλαφεί την όλη κατάσταση, ότι φεύγει τόσον γρήγορα η ζωή του ανθρώπου.
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